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PROTOKÓŁ NR XLII/2022 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

22 lutego 2022 roku 
(siedziba Rady Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5 w trybie zdalnym) 

godz. 18:00 – 19:05 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Tadeusz Murzyn o godzinie 18:00 otworzył obrady XLII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice w trybie zdalnym. Następnie poinformował biorących udział 

w obradach o fakcie nagrywania sesji w odniesieniu do ochrony danych osobowych 

i przystąpił do procedury sprawdzania listy obecności (w załączeniu) – p. Andrzej Adamus – 

obecny, Andrzej Balicki – obecny,  p. Elżbieta Dąbska – spóźniła się (obecna), p. Grzegorz 

Dmytrzak – obecny, p. Andrzej Drąg – obecny, p. Józef Dziedzic – obecny, p. Dominik Galas 

– obecny, p. Konrad Kaczmarczyk – obecny, p. Dorota Kozak – obecna, p. Angelika Kuczaj – 

obecna, p. Wojciech Liszka – obecny, p. Andrzej Łatka – obecny, p. Artur Markiewicz – 

obecny, p. Tadeusz Murzyn – obecny, p. Anna Nazimek – obecna, p. Maciej Nazimek – 

obecny, p. Rafał Oświęcimka – obecny, p. Agnieszka Pogoda-Tota – obecna, p. Dariusz 

Rejek – obecny, p. Adam Rymont – obecny, p. Bożena Zając – obecna. 

Na sali obrad oraz w trybie zdalnym obecnych było 20 członków Rady. 

Spóźniła się p. Elżbieta Dąbska. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania poniższego punktu. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XLII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski Zarządu o odstąpienie od 

wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku przedłożenia projektów 

uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na 

stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy), poddając je pod 

głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 414 

w sprawie zaopiniowania montażu progów zwalniających na ul. Komuny Paryskiej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – 

wstrzymujący, p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za,  

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za,  

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła udziału  

w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 415 

w sprawie wydania opinii do projektu pn.: „Przebudowa ul. Chałubińskiego”. 
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Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał Oświęcimka – za, 

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 416 

w sprawie zaopiniowania projektu budowlanego dla budowy chodnika wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w ramach zadania „Program budowy chodników – 

ul. Siarczanogórska”. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za,  

p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 417 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania wariantu korytarza K6 dla budowy drogi 

ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  

p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka 

– za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena 

Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków i uwag do projektu porządku obrad zgodnie z § 18 ust. 6 

Statutu projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty, 

w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

XLII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

22.02.2022 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XLII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 413  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji. 

/projekt Komisji Sportu i Rekreacji/ 

Druk nr 414 

w sprawie zaopiniowania montażu progów zwalniających na ul. Komuny Paryskiej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 415 

w sprawie wydania opinii do projektu pn.: „Przebudowa ul. Chałubińskiego”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 416 

w sprawie zaopiniowania projektu budowlanego dla budowy chodnika wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w ramach zadania „Program budowy chodników – 

ul. Siarczanogórska”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 417 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania wariantu korytarza K6 dla budowy drogi 

ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

 

4. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

5. Oświadczenia i komunikaty.     

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Sportu i Rekreacji. 

Druk nr 413  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Sportu i Rekreacji. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Łatce Przewodniczącemu Komisji Sportu  

i Rekreacji. 

 

Pan Andrzej Łatka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za,  
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p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujące się.  

Uchwała nr XLII/404/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 414 

w sprawie zaopiniowania montażu progów zwalniających na ul. Komuny Paryskiej.  

Pan Przewodniczący oddał głos p. Grzegorzowi Dmytrzakowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Grzegorz Dmytrzak przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę ze względu na problemy techniczne. 

 

Po przerwie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota zabrała głos i zapytała czy projekt uchwały był konsultowany  

z mieszkańcami. Pan Andrzej Drąg odpowiedział, iż problem zgłaszał tylko jeden 

mieszkaniec. Następnie p. Przewodniczący poinformował o wysłanych wcześniej pismach  

w ww. sprawie do Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu oraz o przeprowadzonych 

dyskusjach podczas, których radni doszli do wniosku, iż są przeciwni progom zwalniającym. 

Następnie głos zabrał Pan Andrzej Łatka zaznaczając, iż wniosek o montaż progów 

zwalniających wpłynął z inicjatywy mieszkańców ulic Arktycznej, Centkiewiczów oraz 

Czeppe, a projekt uchwały dotyczy ul. Komuny Paryskiej. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Uchwała nr XLII/405/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 415 

w sprawie wydania opinii do projektu pn.: „Przebudowa ul. Chałubińskiego”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Grzegorzowi Dmytrzakowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Grzegorz Dmytrzak przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – nie głosował, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – 

wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za,  

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – 

wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału  

w głosowaniu.  

Uchwała nr XLII/406/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 416 

w sprawie zaopiniowania projektu budowlanego dla budowy chodnika wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w ramach zadania „Program budowy chodników – 

ul. Siarczanogórska”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Grzegorzowi Dmytrzakowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Grzegorz Dmytrzak przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – nie głosował, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za,  

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XLII/407/2022 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 417 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania wariantu korytarza K6 dla budowy drogi 

ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Grzegorzowi Dmytrzakowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Grzegorz Dmytrzak przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję i oddał głos p. Adamowi Rymontowi. 
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Pan Adam Rymont zapytał na czym polegały konsultacje społeczne z mieszkańcami  

w sprawie budowy drogi ekspresowej S7. Pan Grzegorz Dmytrzak odpowiedział, iż 

rozmawiał z wieloma mieszkańcami, otrzymał liczne maile z interwencjami, co wymusiło 

działanie radnych i zajęcie stanowiska jako Rada Dzielnicy X. Następnie zabrała głos p. 

Angelika Kuczaj, która zaznaczyła, iż w świetle prawa obecnie nie odbywają się konsultacje 

społeczne, które to będą mogły się dobywać w momencie ogłoszenia przebiegu tras do 

przedstawionych korytarzy. Pan Przewodniczący poinformował, iż procedowany projekt 

uchwały stanowi oceną Rady Dzielnicy X w sprawie podanych wariantów korytarzy drogi S7 

i nie jest wiążąca na tym etapie prac.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła 

poprawka autorstwa p. Grzegorza Dmytrzaka. 

 

Pan Przewodniczący odczytał ww. poprawkę. 

 

Po zakończonej dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – nie głosowała, p. Maciej Nazimek – nie głosował, p. Rafał 

Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału  

w głosowaniu. 

Poprawka do druku nr 417 została przyjęta. 

 

Następnie poddał niniejszy projekt uchwały z uwzględnioną poprawką pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – wstrzymujący, p. Elżbieta Dąbska 

– za, p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik 

Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – nie głosowała, p. Maciej Nazimek – nie 

głosował, p. Rafał Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz 

Rejek – za, p. Adam Rymont – wstrzymujący, p. Bożena Zając – za. 

14-głosów za, 0-głosów przeciw, 5-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XLII/408/2022 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 4 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż na następnej sesji będzie procedowany projekt 

uchwały w sprawie rozdysponowania dodatkowych środków do dyspozycji Rady Dzielnicy X 

na rok 2022 rok. Dodał również, iż wpłynęło pismo z Wydziału Obsługi Urzędu, w którym 

wyrazili zgodę na realizację projektu windy w siedzibie Rady Dzielnicy X.  
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Następnie głos zabrała p. Dorota Kozak, która poinformowała o przydziale koszy na śmieci  

z MPO dla Dzielnicy X i poprosiła o wskazanie przez radnych lokalizacji, w których jest 

zapotrzebowanie na ich umieszczenie.  

Następnie p. Grzegorz Dmytrzak poinformował, iż na następne posiedzenie Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych zostaną zaproszeni wszyscy radni  

z Dzielnicy X, aby wspólnie omawiać bieżące tematy.  

 

Następnie p. Angelika Kuczaj udostępniła i omówiła obwieszczenie Wojewody 

Małopolskiego z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie 

wydania zezwolenia na realizację inwestycji drogowej polegającej na rozbudowie  

ul. Zakopiańskiej i ul. Dzikiej Róży. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad. 5 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Nikt z radnych się nie zgłosił. 

 

Następnie p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XLII sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 22 lutego 2022 r. na godz. 18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy X 

przy ul. Inicjatywy Lokalnej 5 w trybie zdalnym. 

Koniec sesji godzina 19:05. 

 

Protokolantka:                                                                 Prowadzący obrady: 

Gabriela Chochowska                  Przewodniczący Rady i Zarządu 

   Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Tadeusz Murzyn 

 


